



MUNICIPAL
Gazette
MUNICIPALE
DE—OF
Montreal

Paraît le lundi matin
Published every Monday
morning
Abonnements \$2 par an
Subscriptions a year
Payables d'avance
Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

—Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“La Gazette Municipale”
Bureau de Poste: 299 ou
42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

—Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“La Gazette Municipale”
Hôtel de Ville, — Montréal.

—All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“The Municipal Gazette”
Post Office Box: 299 or 42
Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“The Municipal Gazette”
City Hall, — Montreal.
TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

CONSEIL MUNICIPAL

CITY COUNCIL

ASSEMBLEE SPECIALE DU CONSEIL DU 27 JUILLET.

SPECIAL MEETING OF COUNCIL OF THE 27th JULY.

ORDRE DU JOUR.

ORDER OF THE DAY.

RAPPORTS.

REPORTS.

1. Bureau des Commissaires.—A l'effet de permettre à la “Cie S. Carsley” de construire une écurie. (20 juin.)
2. Commission Spéciale de Législation.—A l'effet d'abroger la section 8 du règlement No 399 concernant les colporteurs. (20 Juin.)
3. Bureau des Commissaires.—Pour un crédit de \$1,500 pour payer les salaires de deux chefs divisionnaires additionnels. (5 Juillet.)
4. Bureau des Commissaires.—Pour accepter certaines rues de M. Georges Marcil. (5 Juillet.)
5. Bureau des Commissaires.—Pour accepter de la Cie. “M. L. H. and P.” la cession d'une partie de la rue Hochelaga. (5 Juillet.)
6. Bureau des Commissaires.—Pour payer un compte de M. W. D. Lighthall. (13 Juillet.)
7. Bureau des Commissaires.—Pour payer \$69.00 à M. Louis Coderre. (20 Juillet.)
8. Bureau des Commissaires.—Pour conférer certains pouvoirs additionnels au chef du département des Incendies. (20 Juillet.)
9. Bureau des Commissaires.—Pour substituer de la pierre Danforth à la pierre bleue de New York. (20 Juillet.)
10. Bureau des Commissaires.—Pour substituer du mastic d'asphalte à la pierre bleue de New York. (20 Juillet.)

1. Board of Commissioners.—To allow the S. Carsley Co. to construct a stable. (20th June.)
2. Special on Legislation.—To repeal section 8 of by-law No. 399 concerning peddlers. (20th June.)
3. Board of Commissioners.—For an appropriation of \$1,500 to pay salaries of two additional district chiefs. (5th July.)
4. Board of Commissioners.—To accept certain streets from Mr. George Marcil. (5th July.)
5. Board of Commissioners.—To accept from the Montreal Light, Heat and Power Co., the cession of part of Hochelaga Street. (5th July.)
6. Board of Commissioners.—To pay an account of Mr. W. D. Lighthall. (13th July.)
7. Board of Commissioners.—To pay \$69.00 to Mr. Louis Coderre. (20th July.)
8. Board of Commissioners.—To give certain additional powers to the Chief of the Fire Department. (20th July.)
9. Board of Commissioners.—To substitute Danforth for N. Y. bluestone. (20th July.)
- 10.—Board of Commissioners.—To substitute Mastic Asphalt for N. Y. bluestone. (20th July.)

L. O. DAVID,
Greffier de la Cité.

L. O. DAVID,
City Clerk.